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Eesti Jahtklubide Liidu treenerite komisjoni koosoleku protokoll 

 

 Aeg: 19.12.2024 kell 10.00 – 12:30  

 

Koht: Zoom keskkond  

 

Osalejad: Martin Berkmann (esimees), Madis Ausmann (EJLi kontori esindaja) Raivo 

Randmäe (ROPK), Maria Veesaar (TJK), Elise Umb (PJK), Kristiina Klaos (SSA), 

Juhan Kolk (SMS), Uku Kuusk (UKPS), Ingrid Randlaht (HSS), Imre Taveter (KJK), 

Anni Rätsep (DAGO), Rasmus Kalep (TSJK), JaakLukk (NYCS)   

 

Protokollija: Martin Berkmann  

 

1)  2025 võistluskalendri tööversioonis on kattuvused EKV/EMV regattidel 

rahusvaheliste tiitlivõistlustega klassides Optimist,  ILCA 6/7 U21 ning 470. 

Komisjon tegi ettepaneku EJLile proovida koostöös korraldavate klubidega 

liigutada Eesti regattide kuupäevi või siis klasse regattide vahel vahetada nii, 

et kattuvusi enam ei oleks.  

Komisjoni ettepanekud tekkinud olukorra lahendamiseks on järgmised: 

-viia Kärdla Race 1-3 augustile 

-viia Hara Regatt 27-29 juunile ning lisada Harale ILCA 6/7  

-viia ILCA 6/7 EMV üle KJK regatilt Tallinna Nädalale 19-21 september 

-13-15 juuni Pärnu ei sobi kattuvuse tõttu 470le. Uku ja Maria annavad 

järgmiseks koosolekuks teada, kas on vaja 470 le tekitada neljas etapp mõne 

teise regati juurde või piisab Pärnu ära jäämisel kolmest etapist. 

Kui regatte ei õnnestu ümber tõsta, siis järgmisel komisjoni koosolekul tuleb 

arutusele kompensatsiooni süsteemi vajadus ning ka selle välja töötamine 

vajaduse puhul. 

2) 2025.aasta Eesti Edetabeli juhendi koostamisel tõi Raivo Randmäe välja uue 

info, et  2025 ILCA Seenior EMil on esmakordselt kavas U23 mehed ja naised 

alamkategooria arvestus, seoses sellega peaks ka Eesti üle vaatama juhendis 

vanusegrupi arvestuse, kui selline muudatus ILCA klassi poolt laiemalt 

tulevikus kavas on. Komisjon otsustas järgmiseks koosolekuks välja selgitada, 

kas rahvusvahelisel ILCA klassiliidul on plaanis U21 vanusegrupp liigutada 

U23-le. 

3) 2025.aasta Eesti Edetabeli juhendi koostamisel arutati 3.1 punkti seda osa, mis 

puudutab Välisriikide meistrivõistlustelt tabelisse punktide kogumist. Leiti, et 

olukorras, kus välisriikide meistrivõistlused on väga erineva sportliku 

tasemega ei ole osadelt väiksematelt regattidelt punktide kogumine 

õigustatud. Komisjon otsustas arutada järgmisel koosolekul, kas teha 

ettepanek välisriikide meistrivõistlustelt punktide kogumine üldse ära kaotada 

või kui suudab komisjon välja töötada järgmiseks koosolekuks süsteemi, mis 

tagab et tabelisse lähevad vaid kokkulepidud kriteeriumitele vastavad regatid, 

siis sellisel juhul jätkuks välisriikide meistrivõistlustelt punktide kogumine 

uutel tingimustel. Teema läheb otsustamisele järgmisel koososlekul. 
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4) 2025.aasta Eesti Edetabeli juhendi koostamisel arutati ka Optimisti klassi 

puhul üleminekut ühtsele tabelile (hetkel on EOKLil oma edetabel ja EJLil 

oma edetabel). Arutelu jätkatakse järgmisel koosolekul. 

5) 2025.aasta eesti Edetabeli juhendi teemal Madis Ausmann edastas Erki Terase 

(Haapsalu Jahtklubi  kommodor) küsimuse komisjonile: „Kui Optimisti MM 

il sõidavad kõik koos ning EM il sõidavad poisid tüdrukud eraldi, siis kas 

sellisel juhul on EMi 80 punkti õiglane või see punktisumma peaks olema 

väiksem?“ 

- Imre Taveter kommenteeris seda küsimust, et siin on oma tera sees selles 

küsimuses ja sellele peab mõtlema, kuna tuleb tõdeda, et EM il (mis on pm 

teine divisjon) eraldi sõites on tunduvalt lihtsam tulemust teha, sama on 

Põhjamaadel, mis on siis pm kolmas divisjon. 

-Uku Kuusk lisas samuti, et EM on  pm teine divisjon võistlejaid, kuna MM 

omasid sinna ei lasta. 

-Maria Veesaar lisas omaltpoolt, et see on ainult Optimisti klassi teema, 

teistes klassides on 100 ja 80 õiglane. 

-Kristiina Klaos arvas, et 80 on õiglane kuna MM toimub tihti väga kaugetes 

paikades, ning paljud tugevad tiimid ei osale seal (tõi Ukraina näite, kes osales 

EMil MMi asemel) ning seoses sellega 20 punktine vahe on piisavalt suur  

erinevus, et neid kõiki erinevate Optimisti tiitlivõistluste eripärasid tasandada. 
    Konkreetseid ettepanekuid punktisüsteemi muutmiseks ei esitatud, küsimust 
arutatakse edasi järgmisel koosolekul. 

6) Madis Ausmanni ettepanek muuta Noorte Saavutusspordi Tabeli juhendi 

punkti 4.3. Ettepanek on tekitada puri.ee lehel vorm, mis tuleb siis sportlasel 

täita 1 detsembriks. Ettepanek heaks kiidetud komisjoni poolt ja lisatud veel 

soovitus, et tekkinud andmed oleksid avalikud. 

7) Järgmine komisjoni koosolek toimub 10.01.2024 kell 9:00 Zoom keskkonnas. 
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